



Sandra Magalhaes, Research Associate, UNB Department of Sociology and NB-IRDT | Associée de recherche à l'UNB au Département de sociologie et affiliée à l'IRDF-NB

Dr. Sandra Magalhaes is a Research Associate at the University of New Brunswick affiliated with the New Brunswick Institute for Research, Data and Training and Department of Sociology. She received her PhD in Epidemiology from McGill University in 2017, an MSc in Epidemiology in 2008 and a Bachelor of Health Sciences and Biology in 2005, both from the University of Western Ontario. Her research interests are in chronic disease epidemiology across the lifespan. Her current research is mainly focused on neurological diseases such as multiple sclerosis and dementia as well as other age-related conditions, such as frailty.

Sandra Magalhaes, Ph.D., est associée de recherche à l'Université du Nouveau-Brunswick et affiliée à l'Institut de la recherche, des données et de la formation du N.-B. et au Département de sociologie. Elle a obtenu son doctorat en épidémiologie de l'Université McGill en 2017, ainsi qu'une maîtrise en épidémiologie en 2008 et un baccalauréat en sciences de la santé et en biologie de l'Université Western (Ontario). Ses intérêts de recherche concernent l'épidémiologie des maladies chroniques tout au long de la vie. Ses recherches actuelles portent principalement sur les maladies neurologiques telles que la sclérose en plaques et la démence, ainsi que sur d'autres problèmes de santé liés à l'âge tels que la fragilité.